
11111
4000!

	

!

	

IA ~,

i~üj81iop4p}óióóó8 eooa~~ep8E68SE3Sbl~i~óji` ;~

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nincs szükség a mozdonyvezetők rehabilitációjára?" címmel a Házszabály 90 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Információim szerint nagy változások várhatóak a vasútnál . E szerint fontos
csomópontok, alközpontok, határállomások is felszámolásra kerülnének . Ez az átalakítás azt
is jelentheti - sokan úgy vélik, hogy így is van -, hogy munkahelyek szűnnek meg vidéken,
mivel mindent Budapestre kívánnak koncentrálni, ami így lehetetlenné teszi a vidéki
vasutasok munkába járását .

A MÁV jelenlegi elképzelése szerint megszűnik a mozdonyfelvigyázói munkakör.
Illetve úgy tudjuk, hogy az csak nappali műszakban lesz, e miatt aztán 30%-os
fizetéscsökkenés ér minden egyes dolgozót.

Miért kíván szakítani a MÁV azzal -az eddig elfogadott elvvel -, hogy a
mozdonyfelvigyázói beosztás egy rehabilitációs beosztás, az orvosilag, mozdonyról lekerült
mozdonyvezetőknek?

Mi lesz ezekkel a mozdonyvezetó7rkel?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2005. február 28 .

Írásbeli kérdés
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